

—Soumis un rapport de l'inspecteur de la Ville au sujet du relevé, préparé par le département de police, des trottoirs qui n'ont pas été nettoyés conformément au règlement.

Résolu : De prier l'inspecteur de la Ville de faire examiner et vérifier par MM. Flynn et Deguise le rapport du département de police, de l'autoriser en plus à prendre sur les crédits appropriés au nettoyage des trottoirs aux alentours des squares les fonds nécessaires au nettoyage de chacun des trottoirs désignés dans le rapport de la police et qu'il jugera opportun de faire nettoyer.

—Soumises des lettres de M. M. Charland, se plaignant que les tramways de la Montreal Street Ry Co. ne se rendent pas toujours aux destinations indiquées sur leur enseigne.

Résolu : De communiquer à la Montreal Street Ry Co. une copie desdites lettres et de prier la compagnie de réparer les fautes dont se plaint M. Charland.

Adjournement.

J. H. DILLON,
Secrétaire.

HYGIENE AND STATISTICS COMMITTEE

Report of meeting held the 28th of March.

Present : Ald. Dagenais, chairman, Couture, Marchand, Leclaire and Nelson.

After considering the petition of Messrs. H. Bourgie & Cie for permission to build a stable for 18 or 20 horses in rear of Frontenac street, No. 166, it was

Resolved : That report be made to Council recommending that the said petition be granted provided the petitioners conform to the requirements of the Sanitary by-laws.

After despatching routine business, the Committee

Adjourned.

J.-I. FLYNN,
Secretary.

COMMISSION DES PARCS ET TRAVERSES

Compte rendu de l'assemblée du 29 mars.

Sont présents : MM. les échevins Robillard, président, Nelson, Walsh, Duquette, Ricard et Lavallée.

—Soumise une requête de M. Louis Fréchette et autres, demandant que la statue de Octave Crémazie soit érigée au square Saint-Louis, sur la pelouse qui sépare le réservoir du centre dudit square, de la rue Saint-Denis.

M. Philippe Hébert, sculpteur, se présente devant la Commission pour appuyer ladite requête, et déclare que le monument en question coûtera à peu près \$4,500 et rehausserait l'éclat du square Saint-Denis.

Sur proposition de M. l'échevin Ricard, il est

Résolu : De présenter un rapport au Conseil, recommandant l'installation du monument Crémazie au square Saint-Louis.

—Soumise une lettre de l'honorable J.-I. Tarte, déclarant que les fondations des maisons avoisinant le square Saint-Louis souffrent des dommages, par suite de l'infiltration de l'eau du grand réservoir.

Résolu : De référer ladite lettre à la Commission de l'Aqueduc.

—Soumis un rapport de M. Pinoteau, surintendant des parcs, répondant à certaines questions posées par la sous-commission des Réclamations, concernant le nettoyage des trottoirs autour de certains parcs durant l'hiver.

Résolu : De soumettre ledit rapport au Conseil.

—Soumise une lettre du surintendant du Parc Mont-Royal, informant la Commission du décès de T. McAnulty, gardien de la Ferme Fletcher, l'un des plus vieux employés de la Ville.

—Submitted and read the report of the City Surveyor and the list prepared by the Police Department, indicating the places where the sidewalk has not been cleaned in conformity with the by-law.

Resolved : That the City Surveyor be instructed to have the Police Department reports examined and verified by Messrs. Flynn & Deguise, and furthermore, that he be authorized to take the necessary funds out of the appropriation for cleaning sidewalks mentioned in said lists, which he may deem it advisable to order to be cleaned.

—Submitted letters from Mr. M. Charland complaining that the cars operated by the Montreal Street Railway Company do not always run to the destination indicated on the sign board.

Resolved : That copies of said letters be sent to the Montreal Street Railway Company, and that said Company be required to remove the cause of Mr. Charland's complaint.

Adjourned.

J. H. DILLON,
Secretary.

COMMISSION D'HYGIENE ET STATISTIQUES

Compte rendu de l'assemblée du 28 mars.

Sont présents : MM. les échevins Dagenais, président, Couture, Marchand, Leclaire et Nelson.

Ayant été pris en considération la requête de MM. H. Bourgie & Cie de construire une écurie de 18 à 20 chevaux, rue Frontenac, en arrière du No. 166, il est

Résolu : D'accéder à cette requête pourvu que la construction de cette écurie soit conforme aux dispositions du règlement de l'Hygiène.

Après l'expédition des affaires de routine :

Adjournement.

J.-I. FLYNN,
Secrétaire.

PARKS AND FERRIES COMMITTEE

Report of meeting held the 29th March

Present : Alderman Robillard, chairman, Nelson, Walsh, Duquette, Ricard and Lavallée.

Submitted and read a petition from Mr. Louis Fréchette and others asking permission to place the statue of Octave Crémazie in St. Louis Square, upon the lawn separating the reservoir in the centre of this square, from St. Denis street.

Mr. Philippe Hébert, sculptor, appeared before the Committee to support this demand and said that the monument in question would cost about \$4,500 and would be a handsome ornament on the square.

On motion of Alderman Ricard, it was

Resolved : To report to Council in favor of the petition.

Submitted and read a letter from Hon. J. I. Tarte, to the effect that the foundation of the houses in the neighborhood of St. Louis Square were being damaged by water leaking through from the large basin.

Resolved : That said letter be referred to the Water Committee.

—Submitted and read a report from Mr. A. Pinoteau, Supt. of Squares, replying to certain questions put by the Sub-Committee on Claims with regard to the cleaning of sidewalks around certain squares, during the winter season.

Resolved : To submit said report to the City Council.

—Submitted and read a letter from the Supt. of Mount Royal Park, informing the Committee of the demise of T. McAnulty, guardian on Fletcher's Field, one of the oldest employees of the City, it was